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Jaarverslag 2022  

 
Een bijzonder zwaar verenigingsjaar ligt achter ons. Een jaar helaas  gevuld met verdriet en 
teleurstellingen. Een jaar waarin we ongewild en onvoorzien afscheid hebben moeten nemen van 
onze bedrijfsleiders. Dit bracht verdriet, wantrouwen en loyaliteitsconflicten met zich mee, 
aangevuld met of vervangen door boosheid, frustratie en ongeloof. Het bestuur heeft echt alle 
registers opengetrokken om de reële mogelijke en beschikbare opties te onderzoeken of het 
vertrek voorkomen kon worden.  
 
Helaas was de conclusie dat die opties er niet waren en dat er afscheid van elkaar genomen moest 
worden. Dat het zo gelopen is  niet alleen voor de bedrijfsleiders pijnlijk en ingrijpend, maar ook 
voor de vrijwilligers, de leden, de ruiters, de directe collega’s en zeker ook voor het bestuur. Dat 
niet altijd (open) gecommuniceerd is naar buiten toe is vanwege privacy en gevoeligheid van de 
kwestie. Dan is het van belang om alleen het  noodzakelijke te delen. 
 
Door het wegvallen van de bedrijfsleiding en een personeelsprobleem door het vertrek, uitval en 
tekort van (inval)instructrices zijn er ondanks de enorme inzet van velen in november en december 
toch lessen uitgevallen of verschoven. In de maand december is zeker door Vera, onze nieuwe 
(inval)instructrice een enorme berg werk verzet en konden we gelukkig de afzeggingen tot een 
minimum beperken De ontstane vacatures konden we weer vullen zodat de bezetting weer op orde 
is. 
 
In het begin van de zomervakantie waren er weer erg geslaagde zomerkampjes. Het merendeel 
van de paarden heeft in de zomer genoten van een welverdiende rust buiten het terrein van de 
manege. Er zijn ook wisselingen in het paardenbestand geweest. We mochten Bink en Ted 
verwelkomen maar moesten afscheid nemen van Fleur. Dat heeft ook de nodige financiële 
consequenties gehad. Deze verantwoording kunt u vinden in het aparte financiële verslag.  
 
Als het gaat om personeel: zoals al vermeld zijn de bedrijfsleiders Annemieke en Hilde weggegaan. 
Daarnaast hebben Julia en Jentien het werk als instructrice neergelegd. Anouk was aangenomen 
als instructrice, maar heeft helaas maar kort bij  ons gewerkt. Gelukkig zijn Gabrielle en Vera ons 
team als (inval) instructrice komen versterken. Mandy is fulltime gaan werken als instructrice en 
bedrijfsleidster. Anne S. is ook verwelkomd als instructrice en bedrijfsleidster. 
 
Niet altijd zichtbaar maar wel degelijk belangrijk is de verzorging van de paarden, de stallen en het 
materiaal door een trouwe groep van vrijwilligers. Hierdoor bleven de paarden in goede 
gezondheid. Om iedereen betrokken te houden bij onze bijzondere vereniging is elke maand een 
nieuwsbrief rondgestuurd via de mail en gepubliceerd op onze website.   
 
Het was qua besturen ook een bijzonder jaar. 2022 was het laatste volle kalenderjaar voor het 
huidige bestuur. In 2023 zullen de huidige bestuurders hun functie neerleggen en zal er een nieuw 
bestuur aantreden. In de decembervergadering kon het huidige bestuur vergaderen met alle 
kandidaat-bestuursleden. Kortom ook op dit vlak is de continuïteit gewaarborgd. 
 
Uiteraard kunt u ons als bestuur altijd benaderen voor vragen, opmerkingen of ideeën. Het is 
tenslotte een vereniging. Dus voor, door  en met iedereen! 
 
 
Het bestuur 


